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Proces – verbal 

 Încheiat azi 28 septembrie 2023 cu ocazia derulării şedinţei ordinare a 

Consiliului Local Coroisânmărtin, 

Sedinţa a fost convocată la data de 22 septembrie 2023 cu Dispoziţia primarului 

nr.109. 

La şedinţӑ participă toţi consilierii locali. Delegatul sătesc Deneş Florin este 

prezent si dânsul. 

 Domnul primar, prezent la ședințӑ, mulțumește pentru participare și dӑ cuvȃntul 

președintelui ales, domnul Tănasă Mircia, care  preia conducerea lucrărilor şedinţei  si 

dӑ citire proiectului Ordinii de zi  transmis cu 5 zile înainte de data şedinţei : 

1. Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului local pentru anul 2023. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea ȋncheierii unui Contract de cooperare şi sprijin 

financiar cu Asociaţia Club Sportiv Voinţa Sangeorgiu de Pădure. 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea anagjării unui asistent personal pentru o 

persoană cu handicap. 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea unei indemnizaţii pentru o persoană cu 

handicap. 

5. Propuneri, informări, puncte de vedere. 

Ordinea de Zi este adoptată cu unanimitate de voturi. 

Secretarul dӑ citire procesului-verbal al ședinței anterioare care este aprobat cu 

unanimitate de voturi. 

Se trece la punctul 1 de pe Ordinea de Zi primarul dȃnd citire proiectului de 

hotӑrȃre iar doamna inspector contabil Dan Andrea Cristina, invitată ȋn şedinţă, oferă 

unele explicaţii legat de capitolele contabile la care se impune rectificarea, subliniind că 

este vorba despre suma de 150 mii lei pentru modernizarea clădirii, anexă din curtea 

primăriei iar 50 mii lei pentru realizarea capelei mortuare din satul Coroisânmărin. Nu 

sunt discuţii astfel că HCL nr.28/2023 se adoptă cu unanimitate de voturi. 

La punctul 2 privind aprobarea ȋncheierii unui Contract de cooperare şi sprijin 

financiar cu Asociaţia Club Sportiv Voinţa Sangeorgiu de Pădure, domnul primar spune 

că reprezentanţii Asociaţiei sportive desfăşoară o activitate meritorie cu tinerii doritori 

să practice fotbalul şi este de accord să sprijine Asociaţia cu suma de 1000 lei/lună 

ȋncepând cu luna octombrie pănă la sfărşitul anului, după care ȋn funcţie de bugetul 

alocat pentru anul viitor, dar şi de activitatea desfăşurată, se va putea ȋncheia un contract 

nou. Deasemenea primarul reaminteşte că se va ȋncerca scoaterea la concurs a posturilor 

vacantate şi obligatoriu postul de buldoexcavatorist ȋntrucât achiziţia utilajului a fost 

condiţionată de angajarea unei persoane. Nu sunt alte discuţii HCL nr.29/2023 se 

adoptă cu unanimitate de voturi. 
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In continuare se trece la punctual 3 care are ca obiect aprobarea anagjării unui 

asistent personal pentru o persoană cu handicap la care domnul primar subliniază că 

sutuaţia persoanei este gravă, dovedită cu documente medicale şi se impune angajarea 

unui asistent personal. Nu sunt discuţii se adoptă cu unanimitate de voturi HCL 

nr.30/2023. 

La punctul 4 privind acordarea unei indemnizaţii pentru o persoană cu handicap 

domnul primar apreciază că documnetele medicale sunt concludente pentru aprobarea 

acesteia iar situaţia bolnavului este gravă. Nu sunt discuţii se adoptă cu unanmitate de 

voturi HCL nr.31/2023. 

După parcurgerea şi votarea celor 4 proiecte de hotărâre domnul preşedinte de 

şedinţă Tănasă Mircia apreciază ca pozitivă introducerea pe Ordinea de Zi a punctului 

suplimentar ,,diverse” fiind o propunere a dânsului mai veche. Domnul Tănasă 

apreciază că activitatea ȋn comună este lăudabilă, se lucrează la modernizarea şcolilor, la 

sediul administrativ, deasemenea a fost achiziţionat buldoexcavatorul şi este ȋn curs 

achiziţionarea unui microbus şcolar propunând pe acestă cale conducerii executive să 

amenajeze un spaţiu pentru ca cele două autovehicule să fie amplasate ȋn siguranţă. 

Doamna Varga ȋi aminteşte domnului primar că i-a atras atenţia chiar după 

şedinţa anterioară de consiliu local că un utilaj a lăsat bucăti mari de noroi ȋn urma lui 

fără  ca cineva să cureţe drumul public ȋntrebându-l ce măsuri s-au luat, domnul primar 

răspunde că  a solicitat sprijinul poliţiei pentru identificarea făptuitorului dar ȋncă nu a 

primit nici un răspuns. 

  

Nemaifiind alte discuţii şedinţa se ȋncheie.  

 

 

 

 

 

  

    Președinte de ședințӑ,                                                   Contrasemneazӑ, 

      Tănasa Mircia                                                    Secretar general : Pop Mircea 

 

 

 

  

 


